

Cityplaza LIVE+ “Earn as You Feast at Taikoo Place Eateries” Terms and Conditions

1. The promotion period is from now until 30 Sep 2024.
2. Only LIVE+ members are eligible to participate.
3. Members must upload the original eligible machine-printed merchant receipt and corresponding electronic payment slip via the TAIKOO+ mobile app within 14 days from the day of purchase (purchase day inclusive) within the promotion period. "Eligible receipt" refers to the original copy of a machine-printed receipt for a single transaction by electronic payment valued at HK\$200 or more (including credit cards, debit cards, EPS, Apple Pay, Android Pay, Samsung Pay, Alipay, WeChat Pay, Tap & Go and Octopus cards) from designated Taikoo Place merchants and its corresponding electronic payment slip from the same day with a matching spending amount.

4.

Designated Taikoo Place Merchants	Eligible Spending Period
Alchemy ORIGIN	26 Mar – 30 Sep 2024
AKIYOSHI, Ask for Alonzo, CATCH, Enoteca, Forbidden Duck, FRITES Belgium on Tap, Honjokko, Kaki, La Favorita, PICI, QI - HOUSE OF SICHUAN and Sage & Salt	1 Apr – 30 Sep 2024

Receipts with transaction dates out of the above ‘Eligible Spending Period’ shall be rejected for points registration.

5. For details about eligible receipts and points earning, please refer to [LIVE+ Membership Programme Terms and Conditions](#).
6. Swire Properties Limited reserves all rights to change these Terms & Conditions.
7. All Terms & Conditions are written in English and may be translated into other languages. In the case of any discrepancy, the English version shall prevail and shall be executed according to the English version.
8. In the case of any dispute, the decision of Swire Properties Limited is final.

太古城中心LIVE+「太古坊餐廳邊食邊賺分」條款及細則

1. 推廣期由即日起至2024年9月30日。
2. 只限太古城中心 LIVE+會員參與。
3. 會員須於推廣期內消費當日起計14日內（消費當日為第1日），透過 TAIKOO+流動應用程式上傳合資格之商戶機印發票正本及對應之電子貨幣付款存根正本，方可參加此推廣活動。合資格收據為於指定太古坊商戶內單一消費滿 HK\$200，並以電子貨幣方式付款（包括信用卡、借記卡、易辦事、Apple Pay、Android Pay、Samsung Pay、支付寶、微信支付、拍住賞、八達通等）的商戶機印收據正本，以及相關消費當日及金額相符之電子貨幣付款存根正本。

4.

指定太古坊商戶	合資格消費日期
Alchemy ORIGIN	2024年3月26日至9月30日
秋吉, Ask for Alonzo, CATCH, Enoteca, 鴨大哥, FRITES Belgium on Tap, Honjokko, 炬屋, La Favorita, PICI, 杏及Sage & Salt	2024年4月1日至9月30日

若收據上的消費日期於上列「合資格消費日期」以外，將未能賺取積分。

5. 有關 LIVE+會員計劃之合資格消費收據及積分登記，請參閱[LIVE+會員計劃條款及細則](#)。
6. 太古地產有限公司保留更改其條款及細則之一切權利。

7. 所有條款及細則以英文撰寫，可能會被翻譯為其他語言，當中如有歧異，概以英文版本為準，並按英文版本執行。
8. 如有任何爭議，太古地產有限公司保留最終決定權。